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Efter många turer i denna viktiga miljöfråga (dryga 30 år), för, att skapa en hemvist för den
utrotningshotade/rödlistade Östersjölaxen, så hoppas jag (och många fler) att den nya politiska
sammansättningen i Gävle tar sitt miljöansvar och sätter sig ner med kraftverksägaren och titta på
möjligheten att köpa in kraftverket Har Gävle kommun råd att inte engagera sig i denna viktiga fråga
kan man fråga sig

Det skulle bli en fantastisk näring för hela området om ån får leva fritt och fisken leka utan hinder.
Tänk all fisketurism från Stockholm - enorma summor som kommer spenderas.

När detta är genomfört, för jag kan ej tänka mig att det inte går igenom så är / blir Gävle kommun en
stor vinnare. Turismen och entreprenörsandan kommer verkligen att öka. Jag hoppas verkligen att
man ser över hela Testeboån. Drömmen är att den skall öppnas upp med fria vandringsvägar långt
uppe i Hälsinglands skogar. Tänk vilken vinst detta skulle bli för den biologiska mångfalden, det
akvatiska livet och gelsbygden. Gävle kommun : Nu kör vi!

Gör det bara!

Tack Gävle kommun. Genomför ni detta kommer ni ligga i framkant i miljöarbetet i Sverige. Att
bygga cykelbanor kan alla göra (Nacka), men det gynnar inte det riktiga, konkreta, miljöarbetet.
Detta tar tag i problem på riktigt här och nu. Beröm, tack Gävle????
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Tack Gävle kommun. Genomför ni detta kommer ni ligga i framkant i miljöarbetet i Sverige. Att
bygga cykelbanor kan alla göra (Nacka), men det gynnar inte det riktiga, konkreta, miljöarbetet.
Detta tar tag i problem på riktigt här och nu. Beröm, tack Gävle????

Gävle Kommun ! Ett mycket bra förslag för Testeboån och för fisken. Nu har ni chansen att visa att vi
är en kommun som ligger i framkant när det gäller att säkra framtiden för natur och vattendrag.

Det är dags att fatta beslut efter år av längtan och förväntningar på att kommunen ser värdet av ett
fiskevatten av hög kvalitet med stora natur- och rekreationsvärden. Testeboån är en riktig pärla.
Rivningen av Forsbykraftverk var ett steg på vägen, dags att ta nästa steg och avveckla
Strömsbrokraftverk och återställa forsen och närmiljön. Håller tummarna.

Hoppas Gävle Kommun visar framfötterna och tar ansvar genom ett köp av kraftverket!

Jättebra!!! Härligt för fisket !!

Otroligt bra för fisken, turism och boende längs ån! En hållbar framtid behöver en rivning!

Otroligt bra för fisken, turism och boende längs ån! En hållbar framtid behöver en rivning!
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Otroligt bra för fisken, turism och boende längs ån! En hållbar framtid behöver en rivning!
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Otroligt bra för fisken, turism och boende längs ån! En hållbar framtid behöver en rivning!

Mycket. Viktigt för en levande testeboå!

Mycket bra förslag!

Viktigt för den levande naturen & att äntligen låta vattnet få leva fritt i nedredelarna.


